
OBECNÉ ZASTUPITEĽSTO V DOBREJ NIVE 
 

 

ZÁPISNICA 

ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

konaného dňa 12. októbra 2022 o 17.00 hod. v zasadačke Obecného úradu v Dobrej Nive. 

 

 

Prítomní:    8 poslancov 

  Mgr. art. Rastislav Kyslý, Ing. Peter Mlynárik, Mgr. Jakub Ponický,                             

Ing. Gabriela Slabejová PhD., Mgr. Ján Slosiarik, Mgr. Zuzana Smutná – 

dostavila sa o17.20 hod., Emil Šimko,  Ján Ukrop 
 

Neprítomná: 1 poslanec 

  Ing. Marta Sýkorová 
   

K bodu č. 1  - Otvorenie, kontrola prezenčnej listiny, schválenie programu zasadnutia OZ 

v Dobrej Nive 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Dobrej Nive (ďalej len „OZ“) otvoril starosta 

obce – Ing. Milan Jakubík (ďalej len „starosta obce“). Privítal prítomných poslancov, 

zamestnancov obce a konštatoval, že na zasadnutí OZ je prítomná nadpolovičná väčšina 

všetkých poslancov, preto ho vyhlásil za uznášania schopné.  

Zároveň všetkých oboznámil, že v zmysle Rokovacieho poriadku Obecného 

zastupiteľstva v Dobrej Nive sa počas celého priebehu zasadnutia OZ bude vyhotovovať 

zvukový záznam, ktorý tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisnice zo zasadnutia OZ a taktiež 

online videozáznam, ktorého link je uložený na stránke Obce Dobrá Niva 

(www.obecdobraniva.sk/samosprava/uznesenia-zapisnice-prezencne-listiny-a-zaznamy-

oz). Z uvedeného dôvodu bude zápisnica zo zasadnutia OZ vyhotovená v skrátenej forme. 

Následne oboznámil s programom, ktorý vopred dostal každý poslanec s pozvánkou 

a skonštatoval, že pozvánka spolu s programom bola zverejnená v obci obvyklým spôsobom 

v zákonnej lehote.  

Navrhol do programu doplniť ako bod č. 10 Vzdanie sa funkcie člena komisie finančnej, 

strategického rozvoja a správy majetku obce pri Obecnom zastupiteľstve v Dobrej Nive 

Za – 7 jednomyseľne 
 

Zároveň vyzval poslancov na doplnenie, prípadne zmeny v programe.  
 

Poslanec Ján Ukrop navrhol do programu doplniť bod Okamžité zrušenie zmluvy 

s nájomníkom MVDr. Miroslavom Seleckým, Dobrá Niva v lokalite Gavurky. 

Za – 1  (Ján Ukrop) 

Proti – 0 

Zdržal sa – 6 (Mgr. art. Rastislav Kyslý, Ing. Peter Mlynárik, Mgr. Jakub 

Ponický, Ing. Gabriela Slabejová PhD., Mgr. Ján Slosiarik,                       

Emil Šimko) 

Poslanci navrhnutý bod neschválili zaradiť do programu OZ. 
 

PROGRAM : 

1. Otvorenie, kontrola prezenčnej listiny, schválenie programu zasadnutia OZ v Dobrej 

Nive 

2. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 



 - 2 - 

3. Interpelácia občanov na starostu obce a poslancov OZ 

4. Stanovisko hlavného kontrolóra Obce Dobrá Niva k úveru na prestavbu Domu služieb         

na 8 nájomných bytov 

5. Žiadosť o schválenie úveru na prestavbu Domu služieb na 8 nájomných bytov 

z komerčnej banky  

6. Žiadosť ZŠ s MŠ J. S. Neresnického o finančné prostriedky na vyplatenie odmien podľa 

Dodatku č.1 ku Kolektívnej zmluve vyššieho stupňa pre zamestnávateľov 

7. Schválenie Dodatku č. 13 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu zo dňa                     

27. 01. 2003 v znení jej dodatkov 

8. Úprava finančného rozpočtu obce v priebehu kalendárneho roka 2022 

9. Správa Osobitnej komisie pre ochranu verejných záujmov pri výkone verejných funkcií          

v zmysle zákona č.357/2004 Z. z. v znení zákona č.545/2005 Z. z. o podanom Oznámení 

funkcií, zamestnaní, činnosti a majetkových pomerov starostu obce za rok 2021                     

k 30. 04. 2022 

10. Vzdanie sa funkcie člena komisie finančnej, strategického rozvoja a správy majetku 

obce pri Obecnom zastupiteľstve v Dobrej Nive 

11. Vyhodnotenie činnosti obce od 17. 08. 2022 a plán činností na ďalšie obdobie 

12. R ô z n e 

13. D i s k u s i a 

14. Schválenie uznesenia – z á v e r  

Za – 8 jednomyseľne 

 

K bodu č. 2 Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
 

Do návrhovej komisie boli jednomyseľne schválení: Ing. Peter Mlynárik  

 Emil Šimko   
 

Za overovateľov zápisnice boli jednomyseľne schválení:  Mgr. art. Rastislav Kyslý 

 Mgr. Ján Slosiarik 
 

Za zapisovateľa zápisnice bola jednomyseľne schválená: Martina Kolényová 

 

K bodu č. 3 – Interpelácia občanov na starostu obce a poslancov OZ 

Poslanec Mgr. Ján Slosiarik obdržal interpeláciu od občana z Družstevnej ulice za okálmi 

s požiadavkou na doasfaltovanie cesty, jej vrchnej vrstvy. 

Starosta obce zobral informáciu na vedomie, informoval, že finančné prostriedky rozpočtované 

na údržbu ciest nám ešte zostali, ale nechávame si rezervu aj na zimnú údržbu. Musí prebehnúť 

finančné vyhodnotenie 3. Q. obce a uvidí sa, že či sme schopní tieto práce ešte vykonať 

v najbližšej dobe alebo ich budeme musieť naplánovať do rozpočtu obce na budúci rok. 

Poslanec Mgr. Jakub Ponický sa opýtal v akom štádiu je oprava vody na Dubovskej ulici, kde 

sú momentálne časté poruchy. 

Starosta obce odpovedal, že dnešná oprava je úspešne ukončená. 

Poslanec Emil Šimko v mene obyvateľov domu na adrese Námestie SNP 44/3 požiadal 

o údržbu smrekov, ktoré rastú vedľa ich nehnuteľnosti. 

Starosta obce reagoval, že oslovíme odborne spôsobilú osobu a stromy opílime. 
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Poslanec Ing. Peter Mlynárik požiadal, aby sa do investícií obce zahrnula aj rekonštrukcia 

chodníka na ulici Školská smerom od Krupiny, nakoľko už nie je v ideálnom stave. 

Starosta obce reagoval, že v obci je viacero chodníkov, ktoré si žiadajú rekonštrukciu. 

Konštatoval, že pri zostavovaní rozpočtu sa bude počítať aj s opravami týchto chodníkov. 

Poslanec Ján Ukrop požiadal, aby v Mlynskej ulici pri dome, ktorej vlastníkom je Anna 

Ivaničová sa odviezla tráva z jarku keď sa pokosí. 

 

O 17.20 hod. sa na zasadnutie OZ dostavila poslankyňa Mgr. Zuzana Smutná. 

 

K bodu č. 4 - Stanovisko hlavného kontrolóra Obce Dobrá Niva k úveru na prestavbu 

Domu služieb na 8 nájomných bytov  

Hlavný kontrolór obce Vladimír Kliment predložil  písomne vypracované Stanovisko hlavného 

kontrolóra Obce Dobrá Niva k úveru na prestavbu Domu služieb na 8 nájomných bytov. 

V stanovisku konštatuje, že s úverom vo výške 100.000 € súhlasí a tieto peniaze môžu byť 

použité len na realizáciu prestavby Domu služieb na 8 nájomných bytov. 

Poslanci stanovisko hlavného kontrolóra Obce Dobrá Niva k úveru na prestavbu Domu služieb 

na 8 nájomných bytov zobrali na vedomie. Stanovisko tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisnice. 

 

K bodu č. 5 - Žiadosť o schválenie úveru na prestavbu Domu služieb na 8 nájomných 

bytov z komerčnej banky 

Starosta obce informoval, že sme požiadali tri komerčné banky o vypracovanie ponuky na úver 

vo výške 100.000 € na prestavbu Domu služieb na 8 nájomných bytov. Do dnešného dňa sme 

obdržali ponuky z dvoch bánk a to Prima banky a VÚB banky. Vysvetlil, že ponuka od VÚB 

banky končí dnes. Jedná sa o úver na 20 rokov, s fixnou sadzbou 3,99 % p.a. alebo variabilnou 

zložkou 12 mesačný Euribor + 1,99 p.a.. Prima banka nemá v ponuke produkt s fixnou sadzbou 

len s variabilnou úrokovou sadzbou, 12 mesačný Euribor + úrokové rozpätie p.a.. 

Poslankyňa a predsedníčka Komisie finančnej, strategického rozvoja a správy majetku obce 

(ďalej len „finančná komisia“) Ing. Gabriela Slabejová, PhD. informovala, že na zasadnutí 

finančnej komisie neboli uznášania schopní, napriek tomu jednotlivé ponuky prediskutovali 

a prítomní členovia komisie odporučili poslancom schváliť ponuku od VÚB banky s fixnou 

sadzbou, nakoľko má pre obec výhodnejšie podmienky.  

Poslanec Ing. Peter Mlynárik konštatoval, že súhlasí s názorom finančnej komisie, myslí si, že 

je to dobrá ponuka. Starostu obce sa opýtal, že či sme nemohli osloviť ešte viacej bánk. 

Starosta obce odpovedal, že sa o to snažil, komunikoval aj s pracovníkom Slovenskej 

sporiteľne, ktorý prisľúbil, že ponuku vypracuje, ale nestalo sa tak. 

Starosta obce po preskúmaní oboch ponúk dal hlasovať a poslanci jednomyseľne schválili úver 

zo Všeobecnej úverovej banky, a.s., Mlynské nivy 1, 829 90 Bratislava 25, retailová pobočka 

Zvolen na výstavbu projektu: „Bytový dom Dom služieb“, Slobody 318/77, 962 61 Dobrá Niva 

vo výške 100.000,00 € s dobou splácania 20 rokov a fixnou sadzbou 3,99 % p.a. na základe 

ponuky zo dňa 28. 09. 2022. 

Za – 8 jednomyseľne 
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K bodu č. 6 - Žiadosť ZŠ s MŠ J. S. Neresnického o finančné prostriedky na vyplatenie 

odmien podľa Dodatku č.1 ku Kolektívnej zmluve vyššieho stupňa pre zamestnávateľov 

Ekonómka obce Marcela Ponická informovala poslancov, že je potrebné schváliť žiadosť so 

ZŠ s MŠ J. S. Neresnického v Dobrej Nive o vyplatenie finančných prostriedkov na odmeny 

pre zamestnancov v celkovej výške 14.076 € na základe Dodatku č. 1 ku Kolektívnej zmluve 

vyššieho stupňa pre zamestnávateľov. Jedná sa o schválenie odmeny vo výške 500 € brutto 

s odvodmi za každého zamestnanca v materskej škole, školskej družine, školskej jedálni 

a centre voľného času.  

Mgr. Kvetoslava Babiaková, riaditeľka ZŠ s MŠ J. S. Neresnického konštatovala, že by bola 

rada, keby žiadosť bola schválená. Taktiež informovala poslancov o požiadavkách, ktoré 

vyslovila na obec a so starostom obce už začali pracovať na ich odstránení. Jedná sa o havarijný 

stav kanalizácie v škole, nakoľko korene stromov prerazili kanalizačné potrubie, ktoré sa 

pokrivilo a momentálne to robí veľké problémy. Požiadala o zahrnutie rekonštrukcie 

kanalizácie do rozpočtu obce na rok 2023. Taktiež vyslovila požiadavku ohľadom priestorov 

školy, nakoľko kapacita detí na našu školu je 200 detí a momentálne školu navštevuje 222 detí, 

čo je 11 % nad možný stav. Bola by veľmi rada, keby sa podarilo v škole vybudovať 9 veľkých 

tried pre deti. Zmenšenie priestoru vzniklo vybudovaním kabinetov, knižnice, archívu 

a špecializovaných učební.  

Starosta obce konštatoval, že toto sú veľmi dôležité informácie, ktoré potrebujeme k zostaveniu 

rozpočtu obce na rok 2023. Navrhol, že čo sa týka priestorov školy, aby bola vykonaná 

komplexná racionalizácia priestorov. 

Poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie Ing. Gabriela Slabejová, PhD. informovala, že 

členovia finančnej komisie odporúčajú predmetnú žiadosť schváliť. 

Starosta obce dal hlasovať a poslanci jednomyseľne schválili žiadosť ZŠ s MŠ                                             

J.  S. Neresnického o finančné prostriedky na vyplatenie odmien podľa Dodatku č. 1                                  

ku Kolektívnej zmluve vyššieho stupňa pre zamestnávateľov v celkovej výške 14.076,00 € 

vrátane odvodov ako účelovú dotáciu nasledovne: MŠ - 7.480 €, ZŠ - 4.760 €, ŠKD - 1.496 €, 

CVČ – 340 €. 

Za – 8 jednomyseľne 

 

K bodu č. 7 - Schválenie Dodatku č. 13 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu 

zo dňa 27. 01. 2003 v znení jej dodatkov 

Poslanci jednomyseľne schválili predložený Dodatok č. 13 k Zmluve o zriadení spoločného 

obecného úradu zo dňa 27. 01. 2003 v znení jej dodatkov, kde Spoločný obecný úrad bude 

financovaný účastníkmi Zmluvy paušálnym mesačným poplatkom vo výške 0,60 € na jedného 

obyvateľa podľa počtu obyvateľov k 31. 12. predminulého roku v zmysle oficiálnej informácie 

Štatistického úradu Slovenskej republiky. 

Za – 8 jednomyseľne 

 

K bodu č. 8 - Úprava finančného rozpočtu obce v priebehu kalendárneho roka 2022 

Ekonómka obce Marcela Ponická podrobne informovala poslancov o predloženej úprave 

finančného rozpočtu. Vysvetlila jednotlivé navýšenia na položkách. 
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Poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie Ing. Gabriela Slabejová, PhD. informovala, že 

členovia finančnej komisie odporúčajú predloženú úpravu finančného rozpočtu obce v priebehu 

kalendárneho roka 2022 schváliť.  

 

Bežný rozpočet 
 

Bežné príjmy 
 

Položka Názov 
Suma  

v EUR 

Navýšenie Výnos dane z príjmov + 22 500,- 

 

Bežné výdavky 
 

Položka Názov 
Suma  

v EUR 

Navýšenie  Platy + 6 000,- 

Navýšenie  Poistné VšZP + 700,- 

Navýšenie Na nemocenské poistenie + 90,- 

Navýšenie Na starobné poistenie + 968,- 

Navýšenie Úrazové poistenie + 68,- 

Navýšenie Na invalidné poistenie + 220,- 

Navýšenie Poistenie v nezamestnanosti + 80,- 

Navýšenie  Na poistenie do rezervného fondu a fondu solidarity + 300,- 

Navýšenie 
Účelová dotácia – odmena podľa KZ vyššieho 

stupňa 
+ 14 074,- 

 

Finančný rozpočet 
 

Finančné príjmy 
 

Položka Názov 
Suma  

v EUR 

Navýšenie Bankový úver – NB Dom služieb + 100 000,- 

 

Starosta obce dal hlasovať za schválenie predloženej úpravy finančného rozpočtu obce                            

v priebehu kalendárneho roka 2022, ktorú poslanci jednomyseľne schválili. Úprava finančného 

rozpočtu obce je priložená k zápisnici. 

Za – 8 jednomyseľne 
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K bodu č. 9 - Správa Osobitnej komisie pre ochranu verejných záujmov pri výkone 

verejných funkcií v zmysle zákona č.357/2004 Z. z. v znení zákona č.545/2005 Z. z.                              

o podanom Oznámení funkcií, zamestnaní, činnosti a majetkových pomerov starostu obce 

za rok 2021 k 30. 04. 2022 

Predseda Osobitnej komisie pre ochranu verejných záujmov pri výkone verejných funkcií                   

Ing. Peter Mlynárik prečítal správu z komisie. „Osobitná komisia na ochranu verejného záujmu 

prehlasuje, že starosta Obce Dobrá Niva, Ing. Milan Jakubík podal Oznámenie funkcií, 

zamestnaní, činností a majetkových pomerov podľa ústavného zákona NR SR č. 357/2004 Z. z. 

o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších 

predpisov za rok 2021 včas, t. j. k 30. 04. 2022, tak ako mu to stanovuje zákon. 

Súčasne konštatuje, že ku dňu podania tohto oznámenia spĺňa podmienky nezlučiteľnosti 

výkonu funkcie verejného funkcionára s výkonom iných funkcií, zamestnaní alebo činností 

podľa čl. 5 ods. 1 a ústavného zákona 545/2005 Z. z.“ 

Poslanci správu osobitnej komisie na ochranu verejného záujmu zobrali na vedomie. 

 

K bodu č. 10 - Vzdanie sa funkcie člena komisie finančnej, strategického rozvoja a správy 

majetku obce pri Obecnom zastupiteľstve v Dobrej Nive 

Starosta obce informoval, že od Ing. Ivana Hudáka sme obdržali písomné Vzdanie sa funkcie 

člena komisie finančnej, strategického rozvoja a správy majetku obce pri Obecnom 

zastupiteľstve v Dobrej Nive z osobných dôvodov. 

Poslanci vzdanie sa funkcie člena komisie finančnej, strategického rozvoja a správy majetku 

obce pri Obecnom zastupiteľstve v Dobrej Nive zobrali na vedomie. 

 

K bodu č. 11 – Vyhodnotenie činnosti obce od 17. 08. 2022 a plán činností na ďalšie 

obdobie 

Starosta obce informoval, že od posledného zasadnutia sa nám podarilo vyriešiť problém 

s prašnými cestami v extraviláne obce. Jedná sa o cesty, ktoré viedli ku Gavurkam, na rybník 

a časť cesty v IBV Za Mlyn. V Gavurkach sa nám podarilo vybudovať aj nové spevnené 

parkovisko. Ďalej informoval, že bola zrealizovaná rekonštrukcia chodníka na ulici 8. marca. 

Práce boli prevedené veľmi dobre a rýchlo. Na túto rekonštrukciu sme finančné prostriedky 

získali z MAS. Taktiež sa začalo pracovať na moste na ulici Kpt. Nálepku, ktorý je 

v havarijnom stave. Vyzval občanov k opatrnosti pri prechádzaní cez tento most, nakoľko do 

konca novembra budú na ňom vykonávané práce. Čo sa týka mostu na ulici E. M. Šoltésovej, 

tam momentálne čakáme na stavebné povolenie. O neúspešnosti projektu rekonštrukcie ČOV 

starosta obce už informoval na predchádzajúcom OZ, ale po veľkej kritike zo ZMOSu bola 

vypísaná nová výzva, na ktorej vypracovanie sme mali len mesiac. Tým, že sme mali 

k dispozícii všetky potrebné dokumenty a nachádzali sme sa aj v zozname oprávnených 

žiadateľov, podali sme žiadosť o dotáciu na kompletné dobudovanie novej ČOV a momentálne 

čakáme na vyhodnotenie. K rekonštrukcii cesty I/66 Dobrá Niva – Breziny informoval, že 

dostáva veľa podnetov na prevedenie prác a hlavne na tempo vykonávaných prác. Z našej strany 

sa vždy snažíme o týchto nedostatkoch ihneď informovať zhotoviteľa a stavebný dozor, no to, 

že niektoré procesy trvajú dlho, my reálne ovplyvniť nevieme. Pravidelne sa stretávame na 

kontrolných dňoch a snažíme sa veci riešiť. Po dlhom čase a našom urgovaní sa podarilo 

konečne vyasfaltovať vstup do školskej ulice a aj iné časti v obci. Podarilo sa nám dohodnúť, 
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aby vjazd smerom na letisko bol zaasfaltovaný až po betónové panely aj s niektorými výtlkmi. 

Taktiež informoval, že práve dnes na kontrolnom dni vzišla ponuka od Slovenskej správy ciest 

na to, aby sme si ako obec zobrali do správy celý rigol, ktorý vedie pozdĺž ulice Slobody. 

Konštatoval, že ponuka sa mu pozdáva aj z toho dôvodu, že Slovenská správa ciest sa o rigol 

nestará, naše žiadosti o vyčistenie sú zamietnuté a aj tak sa z veľkej časti o ne stará obec resp. 

občania. Jednalo by sa samozrejme o bezplatné prevedenie do majetku obce darovacou 

zmluvou. Keď bude táto otázka aktuálna, tak sa ňou určite bude zaoberať obecné zastupiteľstvo. 

Čo sa týka kultúrneho života v obci informoval, že Oslavy SNP aj s lampiónovým sprievodom 

sa uskutočnili s veľmi veľkou účasťou, za čo všetkým poďakoval. Dňa 15. 10. 2022 sa 

v kultúrnej pamiatke u Lukáčov uskutočnia po dvoch rokoch Poľovnícke špeciality, všetkých 

na gastronomickú akciu pozval a poslancov požiadal o pomoc pri organizovaní. Ďalej 

informoval, že v pondelok 10. 10. 2022 sa nahrávala pre RTVS relácia Televíkend. Jednalo sa 

o predstavenie nášho Náučného chodníka v obci Dobrá Niva. Nahrávania sa okrem starostu 

obce zúčastnila aj pani riaditeľka Mgr. Kvetoslava Babiaková a pani učiteľka PaedDr. Mária 

Slosiariková aj so žiakmi 5. ročníka v rámci výučby regionálnej výchovy. Starosta taktiež 

poďakoval za vyčistenie hrobu J. S. Neresnického v Banskej Bystrici. 

Na záver tohto bodu konštatoval, že dnešné zasadnutie je posledným zasadnutím OZ v tomto 

zložení. Poslancom poďakoval za štvorročnú činnosť a poprial im veľa zdravia a šťastia. 

 

K bodu č. 12 a č. 13 – Rôzne a diskusia 

Poslankyňa Mgr. Zuzana Smutná sa opýtala, že ako to vyzerá s projektom nového oddychového 

areálu. 

Starosta obce informoval, že včera sme od projektanta obdržali vypracovaný projekt, ktorý bude 

zverejnený aj na obecnej webovej stránke.  

Poslanec a riaditeľ sociálneho podniku Obecné služby Dobrá Niva s.r.o. Mgr. Jakub Ponický 

informoval o prácach, ktoré pracovníci vykonali od posledného zasadnutia OZ. Vyčistili jarok 

na Dubovskej ulici, intenzívne pokračujú v rekonštrukčných prácach na Dome služieb, už je 

vymaľované, osádzajú sa elektrické zástrčky, upravuje sa okolie a vstup. Cez externú firmu bol 

dokončený sokel na budove a fasáda bude budúci týždeň taktiež dokončená. Taktiež 

informoval, že sme mali kontrolu zo Štátnej stavebnej inšpekcie, ktorá prebehla v poriadku a 

bez pokuty. 

Poslanec a predseda komisie životného prostredia, pôdohospodárstva, obchodu, služieb a 

cestovného ruchu Ján Ukrop priniesol na ukážku vzorku hotového kompostu, na ktorom za 

posledné obdobie pracoval. Konštatoval, že kompost dal aj na vlastné náklady na rozbor do 

Štátnej skúšobne v Spišskej Novej Vsi s výsledkom špičkovej kvality. Všetky informácie sú 

overiteľné v štátnej skúšobni, ešte stále sa tam nachádzajú vzorky kompostu pod jeho menom. 

Upozornil, že v komposte sa nachádza 60 % odpadu z komunálneho odpadu. 

Starosta obce reagoval, že v prípade, ak v budúcnosti vyjde výzva z Environmentálneho fondu 

alebo Ministerstva životného prostredia SR zameraná na rozšírenie zberného dvora resp. na 

odpadové hospodárstvo bude zaujímavé sa do toho zapojiť. 

Starosta obce ďalej informoval, že nakoľko sme boli neúspešní pri získaní dotácie                                     

na dobudovanie ČOV, rozhodli sme sa zadať objednávku na výstavbu technológie starej ČOV. 

Do konca mesiaca by mala byť technologická časť pripravená na montáž. Taktiež informoval, 

že na novej ČOV sa nám pokazilo dúchadlo, čiže musíme urýchlene pristúpiť k jeho oprave. 
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Ďalej informoval, že projekt Zberný dvor Dobrá Niva nie je stále uzatvorený. Momentálne sa 

odvolal ešte predseda Úradu pre verejné obstarávanie a kontrola pokračuje. Miestami to vyzerá 

tak, že pokutu sa nám snažia silou mocou udeliť, robíme ale všetky právne úkony, aby sa nám 

jej podarilo vyhnúť. Na záver informoval, že parlamentom schválený zákon, ktorým sa udeľuje 

generálny pardon na pokuty, ktoré boli obciam a mestám udelené Úradom pre verejné 

obstarávanie bol vrátený prezidentkou a bude ešte predmetom ďalšieho rokovania. Neostáva 

nám nič iné len čakať a veriť, že prezidentkine veto bude prelomené a zákon bude schválený. 

  

K bodu č. 14 - Schválenie uznesenia – z á v e r  

Návrh na uznesenie zo zasadnutia OZ prečítal Ing. Peter Mlynárik. Uznesenie bolo schválené. 

Za – 7  (Mgr. art. Rastislav Kyslý, Ing. Peter Mlynárik, Mgr. Jakub Ponický, Ing. 

Gabriela Slabejová PhD., Mgr. Ján Slosiarik, Mgr. Zuzana Smutná,                      

Emil Šimko)  

Proti – 0 

Zdržal sa – 1 (Ján Ukrop) 

   

Po vyčerpaní programu starosta obce Ing. Milan Jakubík poďakoval prítomným za účasť na 

zasadnutí OZ, konštruktívne riešenie bodov programu a zasadnutie OZ ukončil. 

 

 

Starosta obce: Ing. Milan Jakubík   ....................................... 

 
I. overovateľ:  Mgr. art. Rastislav Kyslý  ....................................... 

 
II. overovateľ: Mgr. Ján Slosiarik   ....................................... 

 
Zapisovateľ: Martina Kolényová   .......................................   

 

 


